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Verslag bijeenkomst Bewonerscomité Heimolen 
 
 

Datum  : 31 mei 2025 
Aanwezig : Gerard, Stefan, Chris, Jac, Jolanthe, Herman, Annick 
Afwezig : Han en Martine 
 
 
1. Opening  
Han en Martine hebben zich afgemeld. De wijkagent zou komen kennismaken, maar die is 
verhinderd. Alex heeft het beheer van de buurtapp overgedragen aan Han en Chris. Als dank 
voor zijn jarenlange inzet zal Gerard hem een cadeaubon overhandigen. Gerard en Jac 
hebben een gesprek gehad met Ico Goedhart, de gemeentelijk manager. Deze lijkt een 
daadkrachtig iemand.  
 
2. Vastelling verslag 12 april 2025 
Herman merkt op dat de opmerking van Jan over de bijdragen aan het bewonerscomité op 
de agenda zou komen. Dit komt op de actielijst.  
 
3. Mededelingen en in- en uitgaande post 
Geen. 
 
4. Snippergroen 
Kan van de agenda af. 
 
5. Overlast onverharde wegen 
Via prikbord veel reacties gelezen. Er wordt overlast ervaren door het puin wat gestort is en 
de stof als het langere tijd droog weer is. Het puin is vervuild. Jolanthe en Han hebben 
bewonersbijeenkomst bijgewoond en Jolanthe geeft aan wat besproken is. Er is contact met 
wethouder Pals, maar wethouder Verroen gaat hierover. Er is vertrouwen dat de 
gemeentelijk manager, Ico Goedhart, het daadkrachtiger oppakt. Hij zou contact opnemen 
met het bewonerscomité. Dit is nog niet gebeurd. Jac neemt contact met Pierre op om te 
bespreken wat het bewonerscomité oppakt en wat via de politieke partij.  
 
6. Plannen Millstream 
Er zijn activiteiten verricht, verplaatsen mest, waarvan afgevraagd wordt of dit is toegestaan. 
Jac neemt contact op met het bedrijf. Er is een event geweest met veel geluidsoverlast. Als 
dit weer gebeurt zal volgend overleg een brief worden opgesteld.  
 
7. Zonnepark Zuidgeest 
Kan van de agenda. 
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8. Actualiseren website 
Annick merkt op dat website/prikbord gebruikt zou worden om onze notulen erop te zetten. 
De notulen gaan we niet doen, maar de agenda wel. Chris zal met Han opnemen wat we 
waarvoor gaan gebruiken en koppelt dit terug in het volgende overleg. Annick heeft een 
interview gehouden met camping Uit en Thuis en dagbesteding De ouwe tol over hun 
samenwerking. Dit zal binnenkort op de website geplaatst worden. 
 
9. Toekomst TNO terrein 
Er is een projectontwikkelaar met wie geen contact te krijgen is. We houden het in de gaten. 
 
10. AED vervolg 
De cursus is naar tevredenheid gevolgd. Er lijkt voldoende interesse te zijn voor een 
vervolgcursus in september. 
 
11. Rondvraag 
Jac is benaderd over overlast van blaffende honden. Geen klachten van andere bewoners 
bekend, dus wordt niet algemeen door ons opgepakt. 
 
12. Actielijst 
Wordt aangepast.  
 
13. Vaststelling volgende vergadering 
Volgende vergadering is 26 juli 2025.  
 
14. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 


